

From: H el ene Grillot <HGRILLOT@ffr.fr>

To: FEDERATION HONGROISE RUGBY (Adresse de messagerie)
<vidaszl@mail.datanet.hu>

Sent: Wednesday, October 25, 2000 4:48 PM

Subject: R eponse   un message de Mme ISPANNE

Dear Ria,

I inform you that Mr. BENEUF does not speak English. If you can find an interpreter would be fine. Similarly, the fax number of the Polish Federation is good, it is the 0048228353587.

PIOTROVICZ and ZOAWSKI (Poland) are well appointed for the match HUNGARY / ANDORRA of 28 October and Mr MORGAN (Austria).

The only contact I have with the Polish Federation is Mr KUCZKO. He knows that his referees go to Hungary. See you soon.

Ch ere Ria,

Je vous informe que M. BENEUF ne parle pas anglais. Si vous pouvez trouver un interpr ete ce serait tr es bien.

De m eme, le num ero de fax de la F ed eration Polonaise est bon, c'est bien le 0048228353587.

Messieurs PIOTROVICZ et ZOAWSKI (Pologne) sont bien d esign es pour le match HONGRIE / ANDORRE du 28 Octobre ainsi que M. MORGAN (Autriche).

Le seul contact que j'ai   la F ed eration Polonaise est M. KUCZKO. Il sait que ses arbitres vont en Hongrie.

A bient ot.

H el ene